

Referat styremøte nr. 2-2021

Tid: onsdag 5 mai, kl 18.00 - 20.00

Sted: hos Karen

Deltakere: Espen, Anders, Karen, Maiken, Simen, Simón

Saksliste:

Økonomi og administrativt

Sak 1 – Styrets møteplan 2021

Møtedatoer 2021:

~~onsdag 10.3, onsdag 5.5,~~ **onsdag 8.9**, onsdag 24.11

Si ifra om dere ser utfordringer med disse datoene!

Neste møte hos Simón?

Sak 2 – Medlemstall og status

293 medlemmer, 395 000 kr på konto.

Sak 3 – Politiattestansvarlig

Oppdatere oversikt over politiattester for de som er ansvarlig for barne- og ungdomsklatring.

Karen tar ansvaret. Sende e-post og be om politiattest.

Sak 4 – Diverse rapporteringer

Rapportering til NIF og Brønnøysund i orden.

Klatreanlegg

Sak 5 – Status Birkenlundhallen

Søknader om midler til ny matte inne hos LOS og Sparebanken Sør. Avslag fra Sparebanken Sør.

Skrudd nytt av Helena.

Kjøpt nedklatringstak.

Sak 6 – Innkjøp matte i Birkenlundhallen

Forslag: Innhente seriøse pristilbud og bruke egne midler til å kjøpe inn ny matte.

Enstemmig vedtatt

Målsetning om å ha det på plass innen 13 november.

Anders kontakter leverandører, Karen undersøker mulighet for kvantumkjøpe med nye KKS.

Sak 7 – Status arbeidsgruppe klatrehall Arendal

Lite nytt. Ønsker å dra på befaring til KKS for å høre hvordan de har løst drift og finansiering.

Sak 8 – DWS-vegg Grimstad juli

Veggen er bygd, kommune og havnesjef har gitt tommel opp, Syden er gira, Martin er gira på å skru. Alt er klart. Trenger bare bestille tak.

Innkjøp og beholdning

Sak 9 – Innkjøp diverse utstyr

Kjøpt inn Inne-til-ute-utstyr, fylt opp boltelager, førstehjelpsutstyr + kjøpt inn mye til Skauerøya som Lillesand kommune refunderer.

Sak 10 – Innkjøp nye klær

Karen er på saken

Aktiviteter og miljø

Sak 11 – Rebolting

Begynt på Randvika. Tar også pepper i Kløfta. Lagt ut Randvika på nettsidene. Andre steder som trenger rebolting?

Sak 12 – Klatregruppe på Frolandia

Booka klatring hver søndag, kl 14-16, frem til juli. 5750,-. Uprop dyrt, trenger bedre avtale om videreføres. Testperiode.

Satt opp ekstra topptaukurs i juni.

Sak 13 – Aktivitetsprogram for 2021

~~Justøya rundt i 1 mai – Espen og Simen ordner~~

~~Nissedal i høst 24-26 september – Anders får gode ider fra James, og litt Ole~~

Klubbmesterskap i B-lund 13 november – Espen tar ansvar

~~Sørlandscup – Karen forhører seg~~

Har ikke klart å følge opp dette ...

Sak 14 – HMS-system for organisert aktivitet (NIF)

Maiken sjekker. HMS-system NIF? «Låne» fra tårnet?

Annet/eventuelt

Sak 15 – Ferdigstilling av klatreføreren

Ikke noe nytt. **Maiken og Karen følger opp.**

Sak 16 – Valgkomiteen bør allerede nå begynne å lete etter nye lederkandidater

Sak 17 – Visning av ReelRock

Ja! Positive. Ca 15k, men tar 50-100kr inngang. Annonserer til GAKK først, deretter andre (Krs++). **Simón ordner.**

Sak 18 – Beholdning seler

7 justerbare barneseler

7 Små voksenseler

7 Store voksenseler

1 XXXL sele

1 XS sele

2 Brystseler – legger i bestilling

Sak 19 – Sommerskole 2022

Ønskelig å få til deltakelse her neste år.

Sak 20 – Barneklattring i Birkenlund

Mulig å ha barneklattring i Birkenlund lørdager. Kontakte interesserte foreldre og se om det er interesse for å få til noe til høsten. Følge opp frem mot neste styremøte.

Saker til senere styremøter:

- Bytte tjukkas og toppanker i Sør-AMFI

Årshjul

[illegible]